
Protokoll fört vid SGSKs styrelsemöte vid Orsa Grönklitt 2009-06-06 
 

Deltagare styrelsen: Peter Hoyer (PEH), Kjell-Åke Gerdin (KÅG), Anders Kolmodin (AK), 
Kristina Edh. Övriga: Jane Hagström (JH), Thore Larsson (TL), Maggi Uhlhorn (MU), 
Maria Köhler (MK), Fredrik Ohlsson (FO) och Åke Berglund (ÅB).  
 
§ 1   Mötets öppnande 
 Peter öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2   Val av justeringsman 
 AK valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 3   Godkännande av dagordning 
 Godkändes som den förelåg. 
 
§ 4   Föregående mötes protokoll (KÅG)  
  

Återstår att inventera och sammanställa det material och de instruktioner 
som klubben har i dag i en funktionärspärm KÅG  

  
 Återstår Välkomstbrev. KÅG/PEH 
  
 KF 2009 

AK söker ekonomiskt bidrag från SKK. Kvarstår. 
 

§ 5   Rapporter 
         
 Avelsrådet 
  Klolossningsprojektet 
  Arbetet fortgår. 

 
Nordiskt HD-index 
AR har undersökt möjligheterna och vad som pågår i våra Nordiska 
grannländer. AR ska anmäla sitt intresse och skicka en skrivelse till SKK och 
NKK. Detta ska ske i samråd med NGK. 
 
PRA 
MU informerade om PRA som nyligen konstaterats i både Storbritannien och 
Norge. AR följer utvecklingen i detta. 
 

 FA (PEH) 
  Arbetsordningen 

 Återstår fortsatt godkännande från SPK som har ytterligare förslag till 
förändringar vilket gör att inte mycket av det ursprungliga förslaget blir 
kvar. Viktigt dock att FA kan komma till en gemensam ståndpunkt och SGSK 
kommer därför att godkänna slutresultatet. 

 
  Resultatredovisning 

 Håvard Bakken jobbar vidare med detta på ideell basis. Möjligheterna till att 
använda ett SKK-baserat system undersöks också. 

  Arbetet med hur stamboken ska redovisas pågår.  
 
  Red.K och AVANCE 

 Avance nr.1 kom inte ut och som en följd av detta pågår arbetet med att 
utforma en redaktionskommite för att fördela arbetet på fler personer. 
Anette Ohlsson har åtagit sig att vara SGSKs representant i detta arbete. 

 
 Distrikten 
 De DK som var på plats redogjorde för sina distrikt. 



 
 Revisorerna 
 Revisionsberättelsen har inkommit utan anmärkning. 
 
 Valberedningen 
 Förslaget är lämnat till årsmötet. 
 
 Webredaktör 
 JH redogjorde för sitt arbete och det fungerar bra. 
 
 FA/DU 

TL redogjorde för arbetet som fungerar bra. En av de saker det arbetas med är en 
uppdatering av domarlistan. 

 
§ 6 RAS (avelsrådet) 

MU redogjorde kort för årsrapporten och en sak som konstaterats och bör 
undvikas är överanvändningen av enskilda hanhundar.  
Frågan har väckts om hur klubben ska hantera medlemmar som inte följer 
RAS. Den frågan ställdes av styrelsen till SKK och deras råd var att upplysa 
och informera medlemmarna t.ex. i samband med årsmötet. 

 
  MH Rasprofil GS 
  Tina Backlund jobbar vidare med detta. 
 

Fortsatt arbete med RAS samt kommande revidering. 
En synpunkt som lades fram och diskuterades var att hela den nordiska 
populationen bör beaktas i revideringen. 
 

§ 7    Ekonomi (AK) 
Delbokslut maj ser bra ut. Vi har kostnader för valpfoldern men 
sponsorspengar är på väg in så med ”fordran” på sponsor är resultatet klart 
positivt. 

 
§ 8  Aktiviteter 

Utställning 2009  
73 st hundar är anmälda och alla förberedelserna är under kontroll. 
 
Skogsträning 2009 
Allt är klart och annonsen är på väg ut i Avance och på hemsidan. 
 
Huvudprov 2009 
Några domare är klara och förberedelserna pågår. 
Offerter har begärts in på olika boenden/förläggningar. 
 
Huvudprov 2010 
JH har kollat möjligheterna att hålla det på skog och det verkar gå bra. 
Beslutades att hålla huvudprovet 2010 på skog med JH och Thomas Sjööns 
som arrangörer. Dock ska provet hållas under jaktsäsong så att fällning av 
fågel kan ske. 
 
Landskampen 2009 
Kommer att hållas i Norge på fält och detta hålls tyvärr samma helg som 
Derby/Fält SM. Janne Andersson tillfrågas som lagledare. 
 

§ 9 Årsmötesfrågor 
  RAS och klolossningsprojektet tas efter årsmötet. 

Stefan Nordins motion är med på dagordningen för årsmötet. 
Styrelsen föreslår oförändrade medlemsavgifter. 

  KÅG är protokollförare på årsmötet. 



  
§ 10  Övriga frågor 

Remiss ang. harmonisering av NKU ländernas utst. Bestämmelser 
Frågan har varit uppe i FA och där beslutades det att en gemensam 
skrivelse ska tas fram men den är ännu inte klar. Kommer den inte fram i 
tid så ger styrelsen PEH mandat att ta fram en skrivelse från SGSK. 
 
Textförslag till SKK's valphänvisningsservice 
PEH jobbar vidare med detta och utformar ett svar. 
 
Revision Stadgar 
PEH har tagit fram ett förslag som förkastats av SKK. Dom ska enligt SKK 
helt överensstämma med typstadgarna. Styrelsen beslutade att lägga fram 
vårt förslag för årsmötet för beslut att godkänna dessa och att styrelsen ges 
mandat att modifiera mindre redaktionella saker i dessa för att gå SKK till 
mötes.   
 
Valpfoldern 
Foldern är färdigtryckt och klar att skickas ut men det som återstår är 
insticksbladen från vår sponsor. 
 
Priser vid huvudprov 
Det delades inte ut några priser vid vårt huvudprov i höstas. 
AK ser till att pristagarna får sina priser. 

 
§ 11  Avslut/nästa möte 

Konstituerande styrelsemöte direkt efter årsmötet. 
 

  Vid protokollet 
  Kjell-Åke Gerdin 
  
  Justeras:  
  Peter Hoyer   Anders Kolmodin 

 
 


